
 

 

 

 

 

Notulen van de Algemene Vergadering van de Nederlandse Wetenschappelijke 

Vereniging van Tandartsen woensdag 9 november 2022 – Hotel Breukelen 

 

 

Bestuur: 

De heer Drs. M.A.C.H. van Dooren, voorzitter 

De heer Dr. R.J.J. van Es, vice-voorzitter 

Mevrouw Drs. H.H. Hofland - Hansma, penningmeester 

 Mevrouw Dr. L.A. Jongsma, secretaris 

 Mevrouw Drs. V. Lu 

 

Leden aanwezig: 

Bestuur: 5 bestuursleden 

6 leden – namen liggen ter inzage bij het secretariaat 

 

1. Opening 

Om 20.45 uur opent de voorzitter, de heer Drs. M.A.C.H. van Dooren, de vergadering met een woord 

van welkom voor de aanwezigen.  

Het is goed te zien dat de aanwezigen de moeite hebben genomen naar Breukelen te komen voor de 

ALV NWVT.  

De voorzitter vraagt of de vergadering opmerkingen heeft, dan wel aanpassingen nodig acht 

betreffende de agenda. De vergadering is akkoord met de opgestelde agenda. 

 

2. Notulen algemene vergadering d.d. 3 november 2021 

Naar aanleiding van de tekst en inhoud van de notulen zijn er geen vragen. 

De notulen worden vervolgens door de vergadering goedgekeurd. 

 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 

Afzeggingen voor de vergadering zijn ontvangen van 2 leden. De lijst ligt ter inzage bij het secretariaat. 

De voorzitter memoreert het overlijden in 2021 van de gewaardeerde leden De Cleen en Hoogteyling. 

De voorzitter vraagt om een moment van stilte voor de leden die de vereniging zijn ontvallen. 

 

4.  Jaarverslag 2021 NWT 

Naar aanleiding van de inhoud van het verslag zijn er geen vragen of opmerkingen. Het jaarverslag 2021 

en de toelichting op de komende activiteiten wordt door de vergadering ongewijzigd goedgekeurd. 

 

5.  Verantwoording financieel beheer van de penningmeester 

A.  Financieel verslag 2021 

Het financieel verslag over 2021 is door de penningmeester, mevrouw Hofland - Hansma, opgesteld.  

Het jaar 2021 is financieel afgesloten met een positief resultaat. Toelichting:  
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Het ledenaantal is minder afgenomen. De cursussen laten een positief resultaat zien De opbrengsten 

vanuit rente/dividenden laat in 2021 een positief resultaat zien.  

Uitgaven: De uitgaven zijn redelijk conform de begroting verlopen en laten geen bijzonderheden zien. 

De post Vergaderingen is iets hoger uitgevallen, mede door de kosten uitreiking Dentz medaille. 

Dit was een groots evenement met een goede uitstraling voor de NWVT. 

De post Dotatie is komen te vervallen. Een post bestemmingsreserves is opgenomen in het jaarverslag. 

Dit is een voorziening om het afronden van financiële verplichtingen te kunnen waarborgen, mocht de 

NWVT niet meer voortgezet kunnen worden. Het duidelijk vermelden en opnemen van deze post is 

sinds 2022 verplicht voor de accountant. 

De overige reserves worden besteed aan nieuwe ontwikkelingen, waarbij de NWVT betrokken is. 

De NWVT staat er financieel goed en stabiel voor en sluit 2021 met een positief resultaat. 

De vergadering heeft geen vragen en opmerkingen over het financieel verslag 2021. 

 

B. Verslag kascommissie 

De kascommissieleden, de heren Plaisier, voorzitter, en Domburg, lid, hebben in oktober 2022 met de 

penningmeester van de NWVT digitaal de staat van baten en lasten 2021 doorgenomen. Het is niet de 

taak van de kascommissie om het beleid van de vereniging te controleren. De kascommissie heeft inzage 

gekregen in de stukken met betrekking tot de financiën van de vereniging en antwoord gekregen op 

haar vragen betreffende het beleid. De kascommissie laat weten dat zij akkoord is met de verslaglegging 

door de penningmeester. De kascommissie stelt de vergadering voor om het bestuur te dechargeren 

voor het in het verslagjaar 2021 gevoerde financiële beleid. 

 

C. Decharge van het bestuur voor het financieel gevoerde beleid over het jaar 2021 

De voorzitter dankt de kascommissie voor de door haar verrichte controles. De voorzitter 

complimenteert de penningmeester voor het financieel verslag en het door haar gevoerde financiële 

beleid. De vergadering gaat met applaus akkoord met de decharge van het bestuur voor het financieel 

gevoerde beleid over het jaar 2021. 

 

D. Benoeming kascommissie 

De penningmeester spreekt haar dank uit naar de leden van de kascommissie. De voorzitter van de 

kascommissie, de heer A.J. Plaisier, treedt statutair af. Het huidige kascommissielid, de heer  

T.W. Domburg.  Een nieuw lid van de kascommissie is aangezocht om toe te treden. 

De samenstelling van de kascommissie november 2022 – november 2023 wordt hiermee:  

T.W. Domburg – voorzitter; nieuw kascommissie lid - lid. 

De vergadering is akkoord. 

De voorzitter meldt dat tijdens de ALV in 2021 de vergadering akkoord is gegaan om kascommissieleden 

te benoemen voor een periode van 3 jaar. Uit ervaring blijkt dat dit een goede periode is om de kennis 

en continuïteit te kunnen waarborgen.   

 

6.  Beleggingscommissie    

Namens de Beleggingscommissie doet de heer H. Donker verslag: Het verslag van de 

Beleggingscommissie is namens deze commissie opgesteld door de heer H. Donker. De commissie 

bestaat in het jaar 2021 uit mevrouw Hofland – Hansma, penningmeester NWVT en voorzitter 

commissie, de heren Van der Pol, Ter Brugge, Donker, en Altman. De Beleggingscommissie heeft in het 

verslagjaar 2021 tweemaal vergaderd: 18 mei 2021 bij de ABNAMRO Mees Pierson in Zeist en 25 

september – online vergadering. 
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Daarnaast heeft een delegatie van de Beleggingscommissie op 28 oktober een gesprek gehad met een 

delegatie van Index Capital in Amsterdam. 

De vergadering van 18 mei 2021 werd voorafgegaan met een overleg over de portefeuille met Minou 

Tiessens, beleggingsspecialist bij ABNAMRO Mees Pierson, Zeist. 

Het jaar 2021 was een zeer goed belegginsjaar, met name voor de aandelen. Het herstel van het laatste 

kwartaal van 2020 zette zich voort in 2021. Het jaar 2021 werd uiteindelijk afgesloten met een bruto 

resultaat van de beleggingen van Euro 56.672,00 of te wel een winst van 10,49%. De totale bankprovisie 

in 2021 bedroeg Euro 4.414,00. 

Binnen het profiel ‘’matig defensief’’ was de verdeling van de portefeuille: 55% aandelen, 28% obligaties 

en 16% liquiditeiten. 

In 2020 heeft de Belgginscommissie het advies gegeven om het vermogen te beleggen in 

wereldindexfondsen. De beheerskosten zijn veel lager en de resultaten genereren gemiddeld meer 

rendement dan die bij de vermogensbeheerders. 

De voorzitter van de commissie heeft aangegeven dat nog Euro 36.000,00 aan liquide middelen nog zijn 

voor de exploitatie 2021, waarvoor goedkeuring is gegeven door de ALV. 

Het totale beleggingsvermogen van de NWVT is in 2021 derhalve gestegen van Euro 539.884,-- naar 

Euro 560.556,00 per 31 december 2021. 

Dit betekent dat van de huidige Euro 96.000,-- aan liquide middelen, na onttrekking van Euro 36.000,00, 

een bedrag van Euro 60.000,00 liquide resteert. Dit bedrag blijft op de spaarrekening staan. 

Euro 500.000,00 van de huidige portefeuille zal per 1 januari 2022 worden belegd via Index Capital in 

een matig offensief profiel met een verdeling van 70% aandelen en 30% obligaties. 

Tijdens het opstellen van dit verslag van de Belegginscommissie zijn de aandelen in 2022 weer sterk 

gedaald. In 2022 wordt een veel slechter resultaat verwacht. De huidige oorlog in Ukraine zorgt voor 

veel onrust op de aandelenmarkt. 

De voorzitter bedankt de Beleggingencommissie voor haar werk dat verzet is in 2021 en bedankt  

Henk Donker voor het samenstellen van het verslag over het jaar 2021. 

 

7.  Bestuurssamenstelling NWVT 

Het bestuur stelt voor Mw. H.C. (Heleen) Hofland – Hansma te herbenoemen tot bestuurslid 

(penningmeester) van de NWVT voor de periode van 3 jaar. De vergadering gaat hier unaniem mee 

akkoord. 

Het bestuur stelt voor Mw. V. (Vivian) Lu te herbenoemen tot bestuurslid van de NWVT voor de periode 

van 3 jaar. De vergadering gaat hier unaniem mee akkoord. 

Het bestuur stelt voor Mw. M.M.T.R. (Myrna) Roks te benoemen tot bestuurslid van de NWVT voor de 

periode van 3 jaar.  

Het bestuur heeft Myrna leren kennen als een actief en positief aanstaand bestuurslid. Zij was aanwezig 

bij de brainstorm bijeenkomsten vanaf 2020 en had hierbij een heldere input.  

Myrna laat weten dat zij in 2012 is afgestudeerd bij ACTA en snel na haar afstuderen als tandarts docent 

bij ACTA aan het werk is gegaan. Momenteel is zij examinator klinisch onderwijs bij ACTA. Zij hoopt op 

deze wijze te kunnen bijdragen om goede algemeen practici te kunnen neerzetten in het 

tandheelkundige veld. 

De vergadering gaat unaniem akkoord met de benoeming van Myrna als bestuurslid. 

 

8. Beleid NWVT 

 De voorzitter geeft aan dat hij met veel plezier het voorzitterschap sinds 1 jaar bekleed.  
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 De NWVT is een brede vereniging binnen de tandheelkunde met veel jonge leden, dat  

 voor een bepaalde dynamiek zorgt.  

 Begin 2022 heeft het bestuur overlegd met de ambassadeurs en de besturen van de tandheelkundige 

studenten verenigingen. Hierbij is met name naar voren gekomen dat de studenten praktische kennis 

willen opdoen en met andere leden hierover van gedachten wisselen. 

 De jaarlijkse Gastendag, georganiseerd voor NWVT-commissieleden, is in 2022 anders ingevuld. Dit is 

goed bevallen bij het bestuur en de gasten en wordt waarschijnlijk op deze wijze voortgezet in 2023. 

 Aanwezig tijdens de ‘’Nieuwe Gastendag” waren het bestuur, leden van de NWVT commissies en gasten 

van de leden. Het heeft geleid tot een informele en dynamische middag. 

 De Gastendag is in september 2022 ingericht als een brainstormmiddag: de inleiding over de stand van 

de Mondgezondheid in het algemeen en mogelijk toekomstige ontwikkeling werd verzorgd door 

Alexander Tolmeijer. Dit werd gevolgd door discussiegroepjes die hebben besproken wat de rol van de 

NWVT kan zijn in het tandheelkundig veld. Enkele punten die naar voren zijn gekomen en nader 

onderzocht dan wel uitgevoerd gaan worden zijn: 

 De NWVT verbindt – brengt de wetenschap naar de praktijk 

 De NWVT is een vakinhoudelijke vereniging en zal zich niet in politieke discussies mengen 

 De cursussen van de NWVT zouden moeten bijdragen aan inhoudelijk wetenschappelijke kennis, die met 

name op de praktijk gericht zijn 

 Cursussen hybride opzetten: streamen en real life en regio’s meer betrekken bij cursussen. 

 Cursus regionaal laten volgen door discussietafels: sprekers en / of tandarts leden gaan in discussie met 

aanwezigen ter plekke 

 Cursussen op locatie bij de opleidingen organiseren voor studenten: in samenwerking met de 

tandheelkundige studentenverenigingen en ambassadeurs 

 Carrousel interfacultair opzetten voor studenten en leden: presentatie door ervaren tandartsen gevolgd 

door interactie met studenten in praktijk tandarts (meester / gezel principe). 

 Vaker Mondhygiënisten betrekken bij de cursussen van de NWVT 

 Jongerencommissie inrichten om vanuit de jonge leden direct input te krijgen over (op te zetten) 

activiteiten van de NWVT en andere zaken die spelen. Deze commissie is van start gegaan: InnovaCie. 

 Duurzaam: wellicht platform creëren: plek om ideeën te creëren, digitaal afspraken te maken, te 

verbinden, webinars te organiseren en online te Verbinden. 

 

 De aanwezigen geven aan het positief te vinden dat de NWVT actief is en blijft in het tandheelkundig 

veld. 

 Mevrouw De Bakker – Ruige: mooie plannen. Cursussen lijken interessant opgezet te gaan worden. 

 Het zou mooi zijn als de richtlijnen blijvend kunnen worden gepresenteerd door de NWVT. Dit is een 

basis voor het tandheelkundig handelen. 

 De NWVT beschikt over een digitaal bestand van uitgebrachte cursussen. Wellicht kunnen deze de leden 

voor een bepaald bedrag ter beschikking worden gesteld. 

 Voorzitter: het is zeker de intentie van de NWVT om de richtlijnen te blijven presenteren. Momenteel is 

het uitbrengen van nieuwe richtlijnen door het KIMO enigszins vertraagd. Zodra een nieuwe richtlijn 

uitkomt zal de NWVT hier zeker via (een) cursus(sen) aandacht aan willen besteden. 

 Het digitaal ter beschikking stellen van cursussen heeft de aandacht van het bestuur. 

 Mevrouw van Bruggen: voorzitter Raad van Toezicht KIMO – De agenda voor uit te brengen richtlijnen 

staat in concept gereed. Grote zorg bij het KIMO is het over het voetlicht krijgen van de richtlijnen. Blijf 

als NWVT de richtlijnen presenteren. Ideeën over implementatie van de richtlijnen zijn welkom. 
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 Naar aanleiding van het Beleid zijn verder geen vragen vanuit de vergadering. 

 

9. Begroting 2023 en vaststellen van de contributie 

De penningmeester licht de begroting 2023 toe. Opgemerkt wordt dat voor 2023 de totaalbegroting 

ongeveer gelijk zal blijven aan 2022. Gelijk aan voorgaande jaren is de verwachting dat in 2023 ook het 

aantal betalende leden (tandartsen) terug zal lopen. Een beperkt aantal leden is de ‘’buitenlandse 

tandarts’’. 

De begroting voor 2023 laat een nadelig saldo zien van EUR 49.290,-. Dit is exclusief resultaat uit 

beleggingen en dividenden. De vereniging is gezond, heeft goede reserves. Deze zijn deels opgenomen 

in reserveringen en worden deels gebruikt voor activiteiten. 

De heer Donker geeft aan dat voor het jaar 2024 meer rekening gehouden zou kunnen worden met de 

inflatiecorrectie voor wat betreft het lidmaatschap bedrag. 

De penningmeester vraagt de vergadering toestemming om het nadelig saldo te kunnen opnemen 

vanuit het vermogen, indien dit noodzakelijk is. De vergadering gaat hiermee akkoord. De begroting 

wordt door de vergadering goedgekeurd en hiermede wordt de contributie voor 2023 vastgesteld op 

EUR 98,50. 

 

10.  Installatie nieuwe leden 

In 2022 hebben zich tot op heden 292 nieuwe leden aangemeld; totaal 259 studenten. 

Het aantal betalende leden – tandartsen – loopt terug. Het bestuur blijft aandacht houden voor de 

doorstroom van young professional naar tandarts (betalend) lid. Dit is het moment dat veel van de jonge 

leden opzeggen. De nieuwe leden worden door de vergadering welkom geheten en zijn hiermede 

geïnstalleerd. 

Vanuit de aanwezigen wordt gesuggereerd om het lidmaatschap voor tandartsen aan te passen, bijv een 

lidmaatschap voor het leven instellen; bijv bij 35 jaar lid: 50% van het lidmaatschap bedrag. 

Op dit moment zijn 67+ leden geen lidmaatschapsgeld verschuldigd. De vergadering stelt voor dit aan te 

passen naar bijvoorbeeld 50%. 

Het bestuur zal hierover haar gedachten vormen. 

 

11.  Rondvraag en sluiting 

 Mevrouw De Bakker – Ruige complimenteert het bestuur voor hun inzet en resultaat. 

 De heer Hoogteyling pleit voor eenzelfde deelnemersbedrag voor mondhygiënisten als voor tandartsen. 

 De penningmeester geeft aan dat dit het geval momenteel is: niet-leden tandarts betalen hetzelfde 

tarief voor cursussen als mondhygiënisten. 

 

 De voorzitter sluit de vergadering rond 22.00 uur onder dankzegging voor ieders aanwezigheid en 

positieve bijdrage.  

 

 


